



PEJABAT KESIHATAN DAERAH,
17000 PASIR MAS,
KELANTAN
(TEL: 09-7908333/7912607/791260 FAX: 09-7912601)

KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor Bumiputera yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) di bawah gred pendaftaran, kategori dan pengkhususan bidang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

NO. & TAJUK SEBUTHARGA	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN BOLEH DI AMBIL	KOD BIDANG	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT	TARIKH TUTUP SEBUT HARGA
PKPM/33/2017 GUAL PERIUK/ALOR PASIR/KUBANG GADONG/KUBANG SEPAT/DAN BUNUT SUSU KERJA-KERJA MEMBEKAL DAN MEMASANG SAMBUNGAN AIR KELANTAN SDN BHD	Unit Pengurusan PEJABAT KESIHATAN DAERAH PASIR MAS Sehari Selepas Taklimat	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred G1, Kategori B, Pengkhususan B10	18 JUN 2017 (AHAD) Jam 10.00 Pagi Dewan Sri Delima,PKD PASIR MAS Taklimat adalah WAJIB	21 JUN 2017 (RABU) Pada jam 12 tengahari
PKPM/34/2017 DI MUKIM CHETOK/KUALA LEMAL/KANGKONG /PASIR MAS DAN RANTAU PANJANG KERJA-KERJA MEMBEKAL DAN MEMASANG SAMBUNGAN AIR KELANTAN SDN BHD	Unit Pengurusan PEJABAT KESIHATAN DAERAH PASIR MAS Sehari Selepas Taklimat	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred G1, Kategori B, Pengkhususan B10	18 JUN 2017 (AHAD) Jam 10.00 Pagi Dewan Sri Delima,PKD PASIR MAS Taklimat adalah WAJIB	21 JUN 2017 (RABU) Pada jam 12 tengahari

2. Tukang Paip yang dilantik oleh kontraktor hendaklah berdaftar dengan SuruhanJaya Perkhidmatan Air Negara (SPAN) dan Air Kelantan Sdn. Bhd kategori Permit A2.
3. Kontraktor dikehendaki membawa Sijil Pendaftaran Asal Lembaga Pembangunan Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputra dan satu salinan bagi kedua-dua Sijil tersebut semasa

mengambil dokumen sebutharga tersebut. Sila sertakan sesalinan kad pengenalan untuk semakan. Surat Akaun Pembida juga wajib disertakan bersama dengan dokumen sebutharga.

4. Pemilik Lesen dikehendaki hadir taklimat dan lawatan tapak. **Wakil syarikat tidak dibenarkan.** Hanya kontraktor yang hadir taklimat dan lawatan tapak sahaja dibenarkan untuk menyertai tawaran. **Sila bawa bersama sijil asal** pada hari taklimat dan lawatan tapak untuk pendaftaran.
5. Semua dokumen sebutharga hendaklah diisi dengan lengkap dan dilakri serta ditulis No. Seburharga dan Tajuk Sebutharga di sudut kiri atas sampul surat. Dokumen Sebutharga tersebut hendaklah dimasukkan kedalam Peti Sebutharga di **Pejabat Kesihatan Daerah Pasir Mas** pada tarikh seperti yang dinyatakan di atas.

**PEGAWAI KESIHATAN DAERAH
PEJABAT KESIHATAN DAERAH PASIR MAS
JALAN HOSPITAL
17000 PASIR MAS, KELANTAN.**

6. Pemilihan sebutharga adalah muktamad dan jabatan tidak terikat untuk menerima mana-mana sebutharga terendah.

LKN

**DR. IZAMIN BIN IDRIS
PAKAR PERUBATAN KESIHATAN AWAM
PEGAWAI KESIHATAN DAERAH
PEJABAT KESIHATAN DAERAH PASIR MAS**

TARIKH : 11/6/2017